
PROCES-VERBAAL VAN DE PLENAIRE ZITTING VAN DE UKKELSE 

SENIORENADVIESRAAD VAN MAANDAG 6 JUNI 2023 

Zaal Verrewinkelbeek- 5de verdieping 

 

OPENING VAN DE ZITTING om 10.05 uur. 

1. De aanwezigheidslijst: 

a. aanwezig: schepen Lambert-Limbosch, Chantal N, Monika K, Myriam J, Jean-

Paul W, Danielle VDB, Francis Cochez (OCMW) 

b. afwezig en verontschuldigd: Francine E, Bernadette DT, Xavier D, Jean DH, 

Béatrice C,  

c. verontschuldigd (om gezondheidsredenen): Valérie G 

d. uitgenodigd: Roland Stern (W-Bosvoorde). 

e. ChN zal contact opnemen met de h. Carton van “carpe diem” en FLL in kopie 

zetten. Intussen laat de h. Carton weten dat hij contact met ons zou opnemen 

zodra zijn werkdruk was afgenomen. 

2. Lezing en goedkeuring van het pv van de plenaire zitting van 6 maart 23 

a. Unaniem goedgekeurd 

3. Verslagen van de WG 

a. GROENE RUIMTES: tijdens onze vergadering hebben we vernomen dat de 

SIG de nodige tabellen heeft aangemaakt in de geodatabase van de gemeente 

en de lagen die de eigenlijke planning zullen bevatten. Er zijn een aantal 

functionaliteitstests uitgevoerd om het beoogde model te valideren. De 

aandachtspunten zijn al gematerialiseerd en de heer Larondelle en de heer 

DeBoose zullen de ontwikkeling voortzetten zodra er tijd vrij komt. 

JPW erkent hun hartelijkheid en bood aan te wachten met het aanvaarden van 

de hulp die FLL aanbood maar de e-mail van de Groendienst stelt ons gerust. 

Er ontstond een discussie over de plaatsing van bankjes op bepaalde plekken 

voor de 3/4de leeftijdsgroep omdat deze door sommige buurtbewoners 

verkeerd gebruikt en niet prettig gevonden zouden kunnen worden. De keuze 

van de bankjes was al bekritiseerd tijdens het Natura 2000-onderzoek, 

herinnert JPW ons eraan, en FLL benadrukte het moeilijke evenwicht dat moet 

worden gevonden tussen de behoeften van de buurtbewoners en hun rust. Wat 

het Natura 2000-onderzoek betreft, erkent JPW dat flora en fauna goed 

beschermd worden door BXL Ev maar hoe zit het met de opmerkingen over de 

vervanging van de trappen door hellingen, de vloerbedekking … 

b. HUISVESTING: 

i. ABC: de vergadering is geannuleerd en er is nog geen datum 

vastgesteld. ChN zal de h. Leroy contacteren en zal FLL in kopie 

zetten. Geen antwoord op 9/6/23 

ii. OCMW: de h. Cochez vecht voor de afschaffing van alle afwijkingen. 

Er staan geen woningen leeg. Als er al woningen leegstaan, is dat voor 

renovatie. 

Monika haalt buurtproblemen aan. De h. Cochez herinnert haar eraan 

dat de ARHUU er is om te informeren, door te geven en dus te helpen.  

ChN voegt eraan toe dat Binhôme een Dienst voor Maatschappelijke 

Begeleiding van Sociale Huurders heeft in het Brusselse gewest + 

contactpersoon. 

Roland S. verwijst naar de tragedie in Laken waar een senior dood 

werd aangetroffen: een seniorenregister zou misschien kunnen helpen 

om kwetsbare, geïsoleerde mensen beter op te volgen. Er is een vzw 

opgericht in Gent (contakt bejaarden) en Waterloo (lion solidaire) om 

dergelijke gevallen te voorkomen. 



De fusie tussen het Brugmannhuis en het tehuis Nekkersgat 

(oorlogsinvaliden) heeft lang op zich laten wachten door de 

tussenkomst van Monumenten en Landschappen, die de 

werkzaamheden blokkeerden. De werkzaamheden zijn nu aan de gang 

en tegen 2025 kunnen alle bewoners hun intrek nemen in het nieuwe 

tehuis. Oekraïense vluchtelingen bezetten momenteel verdieping 1/2 

van het Brugmanntehuis, dat moest worden aangepast om aan de 

veiligheidsnormen te voldoen. FLL informeert ons dat het rusthuis 

Anaïs zijn seniorenafdeling sluit om enkel de servicewoningen te 

behouden. "Orpéa" werd ook genoemd om iedereen gerust te stellen dat 

het beheer in België gezond is en dat er geen rusthuis "Orpéa" sluit in 

Ukkel. Een vergadering met schepen Biermann, verantwoordelijk voor 

stedenbouw, is gepland voor vrijdag 16/6/23 en JPW stemt ermee in 

om de agenda voor te bereiden. 

c. KLIMAAT:  

i. Myriam brengt verslag uit over haar ervaringen in de 2 

gemeentescholen en de resultaten van de vragenlijsten. Ze benadrukt 

het gebrek aan belangstelling van sommige leerkrachten/kinderen en 

de onwetendheid van sommige kinderen over dit onderwerp, ondanks 

het feit dat het veel aandacht in de media heeft gekregen. We stelden 

ons vragen over dit gebrek aan kennis: de opleiding van leerkrachten, 

de middelen die aan leerkrachten worden gegeven, persoonlijke 

interesse … Hoe kunnen we onze actie voortzetten? Er kwamen veel 

gedachten bij ons op. Een artikel in de pers (Le Ligueur) vestigde de 

aandacht van CHN en MJ op de school Bempt (Vorst) die met succes 

dezelfde activiteit had uitgevoerd, en MJ nam contact met hen op om 

hen te ontmoeten. Er zal ook contact worden opgenomen met de 

scholen Val Fleuri, Regina en St Paul, maar waarschijnlijk aan het 

begin van volgend schooljaar. Kan er een bijeenkomst worden 

georganiseerd met de schooldirecties? DVDB denkt dat een 

bijeenkomst met de inspecteur (of directeur van de dienst Onderwijs) 

de h. Wargnies en de onderwijsadviseur een betere manier zou 

kunnen zijn om meer te weten te komen over de projecten in de 

scholen en om samenwerking te initiëren. 

d. MOBILITEIT:  

i. ChN en JPW hebben verslag uitgebracht over de inhoud van de 2 

infosessies die zijn georganiseerd over het GMP “Churchill/centre 

Parvis St Pierre”. Een verslag is naar ieder van ons gestuurd. De 

enquête wordt eind juli afgerond en in september aan de raad 

voorgelegd. JPW vraagt elk lid om hem of haar een mening te geven 

over het GMP na het lezen van het actieplan. Op 7/7/23 zal een 

miniplenaire vergadering over MOBILITEIT worden gehouden met het 

oog op het uitbrengen van een ADVIES, gecoördineerd door JPW, vóór 

30 juli 23. 

4. Allerlei: 

a. De organisatie van een ontmoeting met een mogelijke "maaltijd" voor de SAR 

is mogelijk in Ukkel met de medewerking van W-Bosvoorde. Er zouden 

ongeveer 20 personen uitgenodigd worden (2/gemeente) behalve Anderlecht, 

dat 2 raden heeft (1 nl en 1 fr). FLL verbindt zich ertoe een zaal en een datum 

te reserveren. Dit zou gecombineerd kunnen worden met een activiteit voor 

senioren, aangezien FLL heeft aangekondigd dat 1 oktober 23 in het teken zal 

staan van senioren. 



b. Roland St: komt ons graag ontmoeten en onze discussies bijwonen; hij vond 

het “fresque sur le climat” leuk en zal de informatie doorgeven aan zijn 

gemeente. Hij (zijn SAR) heeft een betere "opsporing" van 

gehandicaptenparkeerkaarten verkregen. Hij deelt ons ook mee dat de 

bijeenkomst over cybercriminaliteit een groot succes was bij de bevolking en 

dat er op 22 juni een 2de bijeenkomst zal plaatsvinden met Michel Claise, 

onderzoeksrechter, voormalig advocaat, professor aan de ULB en de Ecole 

Nationale de Magistrature in Parijs, gespecialiseerd in de strijd tegen corruptie 

en witwassen, en columnist voor La Libre Belgique 

c. Monika stelt een folder voor en hoopt dat Ukkel hetzelfde zou doen met 

betrekking tot het respect voor senioren. 

WG Huisvesting: vrijdag 16/6/23 om 10 u. 

Mini-plenaire WG /Mobiliteit: vrijdag 7/7/23 om 10 u. 

 

DE ZITTING eindigt om 12.40 uur. 

  


